

认证资格撤销通知函

Revocation certification notice

至深圳市智宏创科技有限公司：To ShenZhen Zhihongchuang Technology Co., Ltd.:

由于截至 2021 年 06 月 09 日为止，贵组织未能执行本机构的有关规定，并仍未按规定要求在规定期限内采取纠正措施，因此，我们将于 2021 年 06 月 09 日正式撤销贵组织编号为 CCATS/CN/01/200117 的有害物质过程管理体系认证资格。As your respected organization didn't follow our relevant regulation and complete correction within required duration, we have to revoke your QC080000 certificate with No.CCATS/CN/01/200117.

签发原因：深圳市智宏创科技有限公司自愿放弃证书，不接受监督审核。

Reason for issuance: Shenzhen Zhihongchuang Technology Co., Ltd. voluntarily waives the certificate and does not accept supervision and review.

依据中国认证认可协会（CCAA）相关规定，自本机构暂停/撤销贵组织认证资格之日起，其他认证机构不得继续对贵组织实施认证。依据国家认证认可法规，认证资格被撤销后，本机构将依法依规收回认证证书原件。烦请贵组织将认证证书原件邮寄回本机构。

In line with CCAA regulation, once we suspend/revoke your certification qualification, no other CB could perform certification for your organization. We will withdraw your certificate while your certification qualification is been revoked in line with state certification law and regulation. Please post your certificate to our CB(Room 1111, Building 9, Jie Tower, Ludi Avenue, Huaqiao Town, Kunshan City, Suzhou City, Jiangsu Province, China)

贵组织认证资格被撤销后，依据《中华人民共和国产品质量法》及国家认证认可法规，贵组织需立即停止使用本机构认证认可标志及认证证书（含复印件），否则，国家认监委及地方认证监管部门将依法对该违法行为实施处罚，本机构亦将依据双方签订的《认证服务合同书》所规定的违约责任依法提出法律诉讼并追缴违约金！

After your organization's certification qualification is revoked, in accordance with the "Product Quality Law of the People's Republic of China" and national certification and accreditation regulations, your organization must immediately stop using the certification and accreditation marks and certification certificates (including copies) of your organization. Otherwise, the CNCA and The local certification supervision department will impose penalties on the illegal acts in accordance with the law, and this institution will also initiate legal proceedings and recover liquidated damages in accordance with the breach of contract responsibilities stipulated in the "Certification Service Contract" signed by both parties!



客户（盖章）：深圳市智宏创科技有限公司

